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Anteckningar från möte med nya 
medlemmar - 31 oktober 2017 

Tid: 18.30-20.30 

Plats: Bigarråvägen 8 

Närvarande:  

Gunnar Almfeldt 

Mats Andersson 

Peter Hägglund  

Per Lindberg 

Leif Löf 

Eva-Kristin Magnusson 

 

Mikael Rohdin 

Gunilla Rosbro 

Roland Sköldblom 

Christina Swén 

Ingrid Walter 

 

Från styrelsen deltog Sven-Erik Johansson och Dick Eriksson. 

Presentation av klubben och dess verksamhet 
Sven-Erik presenterade klubbens vision, organisation och verksamhet.  

Huvudpunkter från den följande diskussionen 
• Specifika intresseområden som nämndes: 

o Makro 

o Porträtt 

• Förväntningar att kunna göra inom klubben: 

o Få inspiration 

o Att aktiveras och utvecklas 

o Träffa likasinnade, få ett kontaktnät och några att gå ut med och fotografera 

o Få nya impulser från andra områden 

o Utveckla ”bildbiten”, prata bild i grupp, vad gör en bild bra, jämföra bilder, agera jury 
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o Hitta nya platser att besöka (t.ex. inom natur-, stads- och gatufoto) 

• Förslag på åtgärder: 

o Kritik och kommentarer till bidragen till Reportagetävlingen. Behövs det en extern jury 

istället för den interna omröstningen? Eller en kompletterande informell intern jury 

som bidrar med bildkommentarer? 

o Kan klubben ordna rabatt på årskort till Fotografiska? 

o ”Månades utmaning” genererar få kommentarer från publiken. Kan man inte ha en 

informell jury som sett bilderna i förväg och har fått uppdraget att ge 

kritik/kommentarer? 

o I gruppdiskussioner runt egna och andras bilder efter fikapausen:  gör en ny slumpvis  

bordsplacering för att bryta upp ”kompisgängen”. 

o Bjud in fotografen Martin Bogren. 

• Vad kan jag bidra med: 

o Juryuppdrag 

Uppföljning 
Dessa mötesanteckningar sänds till alla deltagare för eventuell komplettering. Kopia sänds till 

styrelsen för diskussion på nästa styrelsemöte. 


